Fire

CAR RENTAL

DIRECTIONS TO ORLY AIRPORT

Arrivals from Main Terminal:

1. Veuillez-vous rendre au niveau des arrivées du Terminal Ouest puis sortez
en Porte B.
1. Please reach the level of arrivals from the West Terminal and get out from
the Door B

2. Une fois sorti veuillez suivre le chemin fléché sur votre gauche.
2. Once outside please follow the signs on your left

3. Contournez la zone de taxis en en continuant a suivre le chemin fléché.
3. Get through the taxi zone and keep following the Firefly signs

4. Continuez a suivre le chemin fléché en suivant les panneaux Firefly.
4., Keep following the way on the left indicated by Firefly signs.

5. Continuez a suivre le chemin fléché en suivant les panneaux Firefly.
5. Keep following the way on the left indicated by Firefly signs.

6. Traversez la route puis continuez tout droit en direction du PO.
6. Cross the road and go straight to the PO entrance.




7. Traversez de nouveau la route.
7. Cross the road again

8. Entrer dans le parking PO
8. Get into the car park PO.

9. Continuez tout droit dans le parking puis montez la rampe sur la gauche
vers le niveau 0.

9. Keep going into the car park and use the ramp on the left to reach the
level PO

The Firefly office is in the middle of the parking

Address: Parking PO - Outside Terminal West (terminal Ouest)
Coordinates: Lat. 48.728654 - Long. 2.362585

Office Tel number: +33 (0) 174 22 09 45

Office email: orlyap@fireflycarrental.com

Comments:

Pre-Registration page: To improve your rental process, please register prior to your arrival.

https://global.fireflycarrental.com/renter_details.html

Please ask for the directions to return your vehicle to our staff once you collect your rental




